

<2023학년도 정규과정 봄학기 재시험 월반시험 신청 안내>

1. 신청 자격

1) 재시험

- 1급, 2급, 3급, 4급: 종합점수 60점 이상인 유급생
- 5급, 6급: 평균성적 60점 이상인 유급생

2) 월반시험

- 1급, 2급, 3급, 4급: 각 과목 종합점수 90점 이상인 학생(**모든 과목 A등급 이상**)
- 5급, 6급: 각 과목 성적 90점 이상인 학생(**모든 과목 A등급 이상**)

2. 신청 방법

1) 신청 기간: 2023년 6월 1일(목), 6월 2일(금)

2) 신청 비용: 2만원

3) 신청 방법: [한국어교육관에\(209호\) 방문하여 신청 후 2만원 납부](#)

○ ASP상 신청방법: ASP 로그인>반편성시험 신청(수강생)>재시험/월반시험 중 선택>신청

신청과 납부가 모두 신청기간 안에 이루어져야 신청이 완료됩니다.

4) 시험 일정: 6월 7일(수) 10:00am

- 읽기: 10:00-10:40
- 말하기: 11:00-

5) 시험 장소: 한국어교육관(강의실은 시험 당일 3층 게시판에서 확인 가능)

6) 시험 결과: 6월 13일(화)에 분반결과를 통해 확인 가능

3. 재시험 합격기준: 읽기, 말하기 모두 70점 이상 취득 시 합격

4. 재시험은 합격해도 수료증이 배부되지 않습니다.

<Notice for Re-examination & Level-Skipping of 2023 Regular Spring Term>

1. Eligibility

1) Re-examination

- Level 1, 2, 3, 4: Students who have failed the course and have an overall score of 60 or above
- Level 5, 6 : Students who have failed the course and have an average score of 60 or above

2) Level-Skipping

- Level 1, 2, 3, 4 : Students with an overall score of 90 or above in all subjects **(Grade A or higher in all subjects)**
- Level 5, 6 :Students with 90 or above in all subject **(Grade A or higher in all subjects)**

2. How to Apply

1) Application Period : **June 1 (Thursday) June 2 (Friday), 2023**

2) Fee : 20,000 Won

3) How to Apply : **Apply for the test by visiting the classroom (#209) at Korean Education Building(KLC) and pay for the fee in cash.**

○ How to Apply through the ASP website (students' portal) : Log-in at ASP – Click 반편성시험 신청(수강생)
> Choose either 재시험(Re-examination) or 월반시험(Level Skipping)>Click 신청

Application through the ASP website and the payment of the examination fee should be completed during the application period.

4) Test Date: June 7 (Wednesday) 10:00 am

- Reading: 10:00 am ~ 10:40 am
- Speaking: 11:00 am ~

5) Test Location : KLC building (You can check the test room number on the KLC bulletin board on 3rd floor on the test date)

6) Test Result : You can check it by the class placement result which will be announced on June 13(Tuesday).

3. Criteria for passing the re-examination : Passing with a score of 70 or higher in **both reading and speaking**

4. You will not receive the Certificate of Completion even though you pass the re-examination.

<2023学年度正规课程春季学期补考跳级考试申请说明>

1. 申请资格

1) 补考

- 1级, 2级, 3级, 4级: 综合分数 60分 以上的留级生
- 5级, 6级: 平均成绩 60分 以上的留级生

2) 跳级考试

- 1级, 2级, 3级, 4级: 各科目综合分数90分以上的学生 (所有科目A等级以上)
- 5级, 6级: 各科目分数90分以上的学生 (所有科目A等级以上)

2. 申请方法

1) 申请期间: 2023年6月1日 (星期四) , 6月2日 (星期五)

2) 申请费用 : 2万韩币

3) 申请方法 : 在韩国语教育馆209号教室申请后缴纳2万韩币

○ 在ASP上的申请方法 : 登录ASP> 点击 반편성시험 신청(수강생)> 在 재시험 (补考) / 월반시험(跳级考试) 中进行选择> 申请

必须在申请期间内完成申请和缴费才能够申请成功

4) 考试日程 : 2023年6月7日 (星期三) 10:00 am

- 읽기: 10:00-10:40
- 말하기: 11:00-

5) 考试场所 : 韩国语教育馆 (具体教室可以在考试当天在3层的公告栏确认)

6) 考试结果 : 通过6月13日的分班考试结果确认。

3. 补考合格标准 : 읽기, 말하기 全都70分以上

4. 即使补考合格也不会发放结业证

<2023学年度正規課程春学期の再試験・飛び級試験の申請のご案内>

1. 申請資格

1) 再試験

- 1級、2級、3級、4級：総合点数60点以上の留年生
- 5級、6級：平均成績60点以上の留年生

2) 飛び級試験

- 1級、2級、3級、4級の場合、各科目の総合点数が90点以上である学生。(全ての科目が'A'以上)
- 5級、6級の場合、各科目の成績が90点以上である学生。(全ての科目が'A'以上)

2. 申請方法

- 1) 申請期間: **2023年6月1日(木)、6月2日(金)**
- 2) 申請費用: 20,000ウォン
- 3) 申請方法: **韓国語センターの教室(209号)にて直接申請して2万ウォンを支払う**

○ ASPでの申請方法: ASPにログイン>반편성시험 신청(クラス分けテストの申請)>再試験・飛び級試験の中で選択>申請完了

申請と納付が全て申請期間内に行われなければなりません。

4) 試験の日程: **2023年6月7日(水) 10:00**

- 읽기: 10:00-10:40
 - 말하기: 11:00-
- 5) 試験場: 韓国語センター (講義室は試験の当日3階の掲示板に掲示)
 - 6) 結果発表: **6月13日のクラス分けテストの結果発表の際に確認可能。**

3. 再試験の合格基準: 읽기, 말하기 両方70点以上

4. 再試験に合格した場合は別途の修了証はございません。